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Dotyczy:  Remont trasy PST 
 
W ostatnim czasie pojawiła się informacja o planowanym generalnym remoncie torowiska na 
trasie Poznańskiego Szybkiego Tramwaju.  
Bardzo proszę o informacje jaki jest planowany zakres prac. Czy równocześnie podczas 
remontu torowiska renowacji będą podlegać przystanki tramwajowe? 
Niestety wygląd przystanków pozostawia wiele do życzenia, brudna nawierzchnia, 
pomalowana elewacja.  
To pierwszy tak gruntowny remont trasy od 21 lat warto zadbać o bezpieczeństwo i estetykę 
również przystanków.  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Z poważaniem,  
 

Maria Lisiecka – Pawełczak  
 


